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Kulatý stůl Školství v Újezdě nad Lesy 

 

Místo a datum konání: sál domu Level, 21. listopadu 2012 od 17:30 do 19:30 hodin 

Pořádala: Komise vzdělávání a výchovy RMČ Praha 21 (KVV) 

Přítomni: 

Zástupci komise: Karla Jakob Čechová – radní MČ Praha 21 přes oblast školství, Ing. Eva 

Stejskalová, Ing. Šárka Zátková 

Zástupci ÚMČ Praha 21: Ing. Vlasta Berková, Ing. Roman Březina, Iva Hájková (členka 

KVV), Hana Kořínková (tajemnice KVV) 

Žákovské zastupitelstvo: Bára Černoušková, Jan Císař, Monika Křivánková, Karolína 

Šuláková 

Zástupci MŠ a ZŠ: Jana Cenkrová, Bc. Ivana Huttová, Bc. Naděžda Kosanová, Mgr. 

Miroslav Kurka 

Veřejnost: 40 občanů 

 

Cílem kulatého stolu bylo seznámit veřejnost se současným stavem školství v Újezdě nad 

Lesy, navýšení kapacit MČ v roce 2013, představení jednotlivých mateřských škol a základní 

školy a některých soukromých předškolních zařízení. 

 

Zápis: 

Radní MČ Praha 21 Karla Jakob Čechová přivítala přítomné občany a sdělila smysl dnešního 

kulatého stolu. 

V úvodní prezentaci paní Iva Hájková představila všechna předškolní zařízení (soukromá i 

obecní) působící v Újezdě nad Lesy a základní školu. Porovnala současnou kapacitu 

v mateřských školách a základní škole s demografickým vývojem zpracovaným Magistrátem 

hl. města Prahy do roku 2020. Objasnila investice MČ do navýšení kapacit MŠ Sluníčko, 

Polesná 1690 (o jednu třídu) a MŠ Sedmikráska, Lišická 1502 (o dvě třídy). V rámci 

financování obecního školství uvedla výši financí, které ročně přiděluje MČ Praha 21 školám 

ze svého rozpočtu na provoz. Na závěr zmínila přípravu Koncepce školství pro období 6 let, 

která bude zahájena v lednu 2013 s předpokládaným ukončením v červnu 2013. 

Po krátké diskuzi ředitelky mateřských škol představily svá zařízení. Ředitel základní školy se 

ve své prezentaci zmínil o zaměření základní školy, výuce angličtiny, problémech a vizích 

školy. 

Na závěr dostali možnost představit své organizace všechna soukromá zařízení předškolního 

typu. Toto využily organizace: KinderGarten – projekt anglické družiny v základní škole, 

Dětský lesní klub v mechu a kapradí – způsob fungování lesní mateřské školy a Baby centrum 

V Zahradě. 
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Diskuze byla převážně zaměřena na informace o zpracování Koncepce školství. Komise 

vzdělávání a výchovy RMČ Praha 21 bude řešit její složení, harmonogram. Koncepce bude na 

šestileté období a bylo vysvětleno, že tento střednědobý koncepční dokument vychází ze 

Strategického plánu MČ Praha 21 a bude zpracován na období 6 let. 

Další větší diskuze byla ohledně možnosti vzdělávat dítě v mateřské škole pravidelně kratší 

dobu, než odpovídá provozu a tzv. „doplnit“ ho další dítětem. Ředitelky mateřských škol 

uvedly, že je nutná v tomto případě písemná vzájemná dohoda, ve které bude upravena 

docházka těchto dětí, stravování, účast na akcích školy atd. Z praxe je toto řešení 

komplikované z organizačních důvodů. 

Zapsala dne 26. 11. 2012 Iva Hájková 

Vyhodnocení akce: 

Hodnotící dotazníky vrátilo 22 občanů (hodnocení známkou od nejlepší 1 po nejhorší 5): 

 

Srozumitelnost prezentací: 1,5 

Příležitost pro aktivní účast: 2,2 

Moderace/facilitace akce: 1,9 

Atmosféra akce: 2,5 

Celkové hodnocení akce: 2,8 
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